Contract No. HY/2014/07 Central Kowloon Route – Kai Tak West

30 March 2019

KTW - Eco-barter Fair

Central Kowloon Route – Kai Tak West Project volunteer team joined the "Green Living Day", which was organized by the Hong Kong Housing Authority and co-organized by Business Environment Council, in Shek Yam Estate, Kwai Chung on 30 March 2019. 7 Volunteers assisted in the operations of different booths, including eco-barter fair, forums, carnival games, etc. Children donated and exchanged their clothes, books, toys and DVDs with others in the eco-barter fair. The event raised their awareness on environmental protection and the low carbon living.

啟德西 – 以物易物環保攤位

中九龍幹線—啟德西工程義工隊於 2019 年 3 月 30 日前往葵涌石蔭邨,參與由香港房屋委員會主辦、商界環保協會協辦的「綠活同樂日」環保義工活動。7 名義工負責運作不同攤位運作,包括以物易物收集區、減廢講座及嘉年華遊戲等。在「以物易物」收集區中,小朋友捐出舊衣服、書籍、玩具、影碟,並換上其他心儀物品,以達致提升居民的環保意識及減排的目的。









